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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru włączenia Nauczycielskiego Kolegium
Języków Obcych w Sandomierzu w struktury Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej w
Sandomierzu było jednym z ważniejszych punktów posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i
Sportu Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. Komisji przewodniczyła
Marzena Marczewska.

Podczas Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego radni
dyskutowali wspólnie z przedstawicielami Nauczycielskiego Kolegium Języków Obcych w
Sandomierzu w sprawie zamiaru włączenia placówki w struktury Państwowej Wyższej
Szkoły Zawodowej w Sandomierzu.
Na podstawie art. 261a ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 27 lipca 2005 r. – Prawo o szkolnictwie
wyższym (Dz. U. Nr 164 poz. 1365 z późn. zm.) minister właściwy do spraw szkolnictwa
wyższego, może w drodze rozporządzenia, na wniosek organu prowadzącego włączyć
publiczne nauczycielskie kolegium języków obcych do uczelni publicznej – po uzyskaniu
zgody senatu tej uczelni – określając sposób przejęcia pracowników i słuchaczy kolegium,
kierunki i specjalności studiów, na które słuchacze kolegium będą przejmowani, oraz tryb
ukończenia studiów pierwszego stopnia.
 
Z kolei Senat Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej w dniu 4 marca 2010 roku podjął
uchwałę, w której wyraził pozytywną opinię o możliwości przyłączenia Nauczycielskiego
Kolegium Języków Obcych w Sandomierzu do struktur Państwowej Wyższej Szkoły
Zawodowej w Sandomierzu.
Obecnie  Nauczycielskie Kolegium Języków Obcych w Sandomierzu prowadzi kształcenie w
systemie dziennym i wieczorowym w zakresie specjalności: język angielski, język niemiecki i
język hiszpański. Natomiast Państwowa Wyższa Szkoła Zawodowa w Sandomierzu prowadzi
na Wydziale Humanistycznym studia licencjackie o specjalności język angielski i język
niemiecki. Jednakże brak zupełnej zbieżności ww. specjalności ze specjalnościami
prowadzonymi w NKJO będzie wymagało dodatkowych uzgodnień w tym zakresie.

Przedstawiciele Kolegium wyrazili swoje obawy, przemyślenia oraz prosili radnych o
podjęcie dobrej decyzji, tak aby zachować i jednocześnie kontynuować bogaty dorobek i
wieloletnie doświadczenie Kolegium.
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Podczas Komisji radni zaopiniowali pozytywnie także projekty uchwał w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2012 – 2038 oraz budżetu
Województwa Świętokrzyskiego na 2012 rok. Członkowie komisji przyjęli również plan pracy
na I półrocze 2012 roku.


